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Utvalg: Koordineringsutvalg utvikling støysonene 
Møtested: Borgklinten, Ørland rådhus 
Møtedato: 09.02.2017 
Tid: 09:15 

 
Forfall meldes til postmottak@orland.kommune.no eller på telefon 72 51 40 00, for 
innkalling av varamedlemmer. Varamedlemmer møter kun ved spesiell innkalling. 
 
Innkalling er sendt til:   
Navn Funksjon Representerer 
Finn Olav Odde Leder OK-SP 
Ketil Kvam Medlem OK-PBO 
Therese Eidsaune Medlem OK-H 
Knut Morten Ring Medlem OK-AP 
Daniel Johansen Medlem KSE 
Hans Kristian Norset Medlem GRUNNEIERE 
Karl Erik Sørensen Medlem GRUNNEIERE 

 
 
 
 
Vel møtt! 
 
 
Finn Olav Odde 
Leder  





Saksnr Innhold Lukket 

   
 
 
Referatsaker: 

1. KOU anmoder kommunen om å kontakte Fylkesmannens landbruksavdeling for å 
informere om kommunestyrets vedtak om retningslinjer for rivning, før klagene fra 
FB behandles. 

    Har det vært kontakt opp mot fylkesmannens landbruksavdeling? 
2. Miljøoppfølgingsplan (MOP) status, hva er oppfylt, hva gjenstår? 

    Thomas Engen orienterte om kommunens arbeid. MOP er utarbeidet av Forsvarsbygg 
    og behandlet i kommunestyret 16.mars 2016. Oppfølging av MOP og gjennomføring 
    av konkrete tiltak og prosesser vil pågå i flere år framover. 
 

- KOU anmoder kommunen om å vurdere behovet for å revidere og oppdatere FB 
sin anleggsplan for 2017 og 2018. 

Har det vært kontakt opp mot FB. for å revidere , oppdatere anleggsplan for 2017 
og 2018 ? 

 
3. Hvordan håndterer Ørland kommune støytiltak som skal bygge meldes? 

   Thomas Engen orienterte. Kommunen har få søknader på støytiltak som bygge 
meldes. 
   Det er «tyngre tiltak» som skal bygge meldes. Grensesnittet for hvilke tiltak som skal 
   omsøkes er ikke eksakt definert. Det er gjort en juridisk vurdering av dette i 
   kommunen. Søknader som angår kulturfaglige forhold krever søknad. Slike saker må 
   håndteres individuell på grunn av ulike ønsker hos eier, ulike krav fra ulike 
   myndigheter osv. 
 

- KOU ber rådmannen v/Daniel Johansen om å gjøre en vurdering av dette til neste 
møte. KOU vil da vurdere en evt. anmodning til PDL om å følge opp dette videre. 

 
4. Hvordan varsles eiere av bygninger som har vært befart av Multiconsult, men som 

     ikke er vurdert til å bli nok belastet til å få tiltak? 
 

- Saken utsettes. Forsvarsbygg anmodes om å orientere om rutinene rundt dette i 
neste møte. 

 
 
Orienteringssaker: 

1) Antall solgte hus i rød sone og fremdriftsplan 
 

11.01.2017   Hjemmelshavere    Bygninger 
Innløst                 54                          62 
I prosess               7                          11 
Oversikten inkluderer 2 skolebygninger (Hårberg skole). 
Fremover vil det de som har støynivå over 105 dB bli prioritert. Dette er 29 
Hjemmelshavere med støyømfintlig bygningsmasse over 105 dB. Av de ønsker 2 å 
avvente flystøyen. Det er videre 7 fritidsboliger over 105 dB. 

 



2) Støyisoleringsprosjektet mtp fremdrift og antall som får støyisolering 
 

Det er usikker hvor mange som vil få tilbud om støytiltak, dette avklares først etter at 
de aktuelle boligene er tiltaks utredet (ut i fra naborapport). Rundt 400 boligeiere har 
hatt besøk av Multiconsult, og naborapporter utarbeides deretter. Selve utførelsen av 
byggearbeider starter nå, og vårt mål er at arbeidet i forhold til dem som har krav på 
støytiltak er gjennomført innen 31.12.2019. Dog vil arbeid knyttet til ettårsbefaringer 
skje etter denne 31.12.2019 

 
3) Informasjon om fly-traseene i det nye kartet som er lagt ut 

 
Kartet som viser hovedflytraseer for jagerfly sammen med rød og gul støysone er 
Utarbeidet for å vise de nye trasene som jagerfly skal benytte når F-35 begynner å 
Fly på Ørland. Avgangstraseene for jagerfly er fra våren 2014 da det ble gjort en 
Justering av fly trasé og -profil ved flyavgang mot syd. Disse justeringene ble gjort i 
samråd med Ørland kommune og Luftforsvaret. 

 
4) Støymålere, og hvordan informasjonen gjøres tilgjengelig for publikum 

 
Det skal nå gjøres et arbeid med å se på hvordan en skal følge opp kravene i 
Reguleringsbestemmelsene når det gjelder rutiner for overvåkning/registrering og 
dokumentasjon. 

 
5) Hvordan redusere ugrasspredning fra arealer/voller inne på basen og ut mot 

tilgrensede arealer 
 

Det planlegges med en gressblanding hvor ugress-spredning reduseres. Foreløpig 
Planlagt skjødsel av disse vollene er maskinell slått en til to ganger årlig. 

 
6)  Nytt gjerde rundt basen og muligheter til å redusere ugras som dannes ved gjerdet 

 
Det planlegges med en vegetasjonsfri sone mellom de to gjerdelinjer. 

 
7) Orientering om hvordan FB ser for seg gjenstående arealer etter rivning pba innlevert 

klager på rivningstillatelser 
 

Gjenstående arealer etter rivning skal være i henhold til de krav som stilles i 
Gjeldende plan og bygningslov med underliggende regelverk. Gjenstående arealer 
skal være ryddet på en ordentlig og miljømessig forsvarlig måte, som Forsvarsbygg 
tidligere har fremsatt. 

 
8) Hvor er stein/pukk-uttak til basen fremover planlagt 

 
Sted for uttak av masser tilligger den enkelte entreprenør å velge. Forsvarsbygg gir 
Sterke anmodninger for alternative transportveier. 

 
9) Nygården, Marihøna og Solblomsten barnehager, - status 

 
Nygården: Det ble orientert om situasjonen for gården i møte med eierne og 
Statssekretæren 13.desember, og det er ingen endring i status siden dette møtet. 



Generelt for barnehagene så ligger begge i gul sone og barnehagedriften er iht. 
Reguleringsplanens bestemmelser. Forsvarsbygg har innhentet støyfaglig vurdering 
fra Sintef for barnehagedriften, og det foreligger ikke faglig grunnlag for å hevde at 
Driften ikke kan fortsette med fremtidig støy. For Marihøna barnehage: Det er 
samme status som formidlet i møte 13.desember mellom eierne med statssekretæren. 
Forsvarsbygg har gitt tilbud om kjøp, og har videre invitert til forhandlinger med 
eierne. For Solblomsten barnehage: Barnehagen ligger i gul sone og driften er iht. 
reguleringsplanen og regelverket for støy. Barnehagen kan være aktuell for evt. 
Støytiltak etter reguleringsbestemmelsene. Forsvarsbygg vurderer på vegne av staten 
v/Forsvarsdepartementet om vedtakene fra Folkehelse Fosen skal påklages. 

 
10) Hvordan er informasjon til publikum planlagt fremover 

. 
Forsvarsbygg fortsetter med etablerte kanaler (her nevnes: møter, ukentlig kontordag, 
forsvarsbygg.no, stand i Kultursenteret, sosiale medier, nyhetsmedier) for 

informasjon 
til innbyggerne og vil fortløpende vurdere behovet for supplerende tiltak. 

 
 
Drøftingssaker: 
 

1. Status husdyrundersøkelsen? (SGØ) 
2. Gårdsråd, status? (SGØ) 
3. Flytteprosjektet med studentene. Hva er status? (Daniel) 
4. Eventuelt 
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